
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 20/5/2021

Obrady rozpoczęto 28 czerwca 2021 o godz. 08:00 , a zakończono o godz. 09:26 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. LilIa Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył

Komisji.
obradom przewodniczył Michał Cichocki - Przewodniczący

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował rozszerzenie porządku obrad
o punkt dotyczący omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli
Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej oraz kolejne materiały, które
wpłynęły pod obrady sesji: plan robót drogowo- mostowych na rok 2021 oraz trzy projekty
uchwał w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2021-2026; w sprawie zmiany w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r., w sprawie
prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia ze zmianami.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia-ze zmianami.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Lilla Brożyna, Robert Plech



Poniższy porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Plan robót drogowo-mostowych na rok 2021.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2020 rok,

b. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2020 rok,
c. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego

na lata 2021-2026,
d. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L,

e. zmiany nazwy II Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej-Curie

w Końskich,

f. wyłączenia i likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia nr 1 w Końskich wchodzącej

w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

g. wyłączenia i likwidacji Technikum nr 2 im. gen. Antoniego Piwowarczyka w Końskich

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

h. nadania imienia Rotmistrza Witolda Pileckiego Technikum nr 1 w Końskich oraz
Szkole Policealnej nr 1 w Końskich wchodzących w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

1. nadania imienia gen. Antoniego Piwowarczyka Branżowej Szkole II stopnia
w Końskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

j. prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów.
5. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego za 2019-2020 rok.
6. Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w Domu Pomocy

Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.
7. Sprawy różne.

Ad.3.
Plan robót drogowo-mostowych na rok 2021 przedstawił Dyrektor Zarządu Dróg
Powiatowych w Końskich Stanisław Mościński.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Paweł Pękała zapytał czy w Gminie Radoszyce będzie realizowane trzecie zadanie,
na które Rada Miasta i Gminy przekazała dodatkowe środki, a Powiat miał wybrać odcinek
do realizacji.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że na chwilę

obecną w resorcie przebudowy nie posiadają żadnego odcinka, który musiałby być zgłoszony,

jako zadanie inwestycyjne. Dodał, że Zarząd Powiatu zaproponował Burmistrzowi Radoszyc
sześć zadań inwestycyjnych nie remontowych, z których wybrał dwa , natomiast obecnie
czynione są starania o sporządzenie dokumentacji na zadanie inwestycyjne, przebudowa drogi
na "Sokołówce" .

Radny Paweł Pękała zapytał, czy wiadomo, kiedy będzie dokumentacja i czy jest szansa
na realizację tego odcinka w tym roku, ponieważ droga jest bardzo wyczekiwana przez
mieszkańców.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński dodał, że jest propozycja, aby
w ramach oszczędności po pierwszych przetargach na zadania inwestycyjne , na terenie
Gminy Radoszyce, do wysokości deklarowanej przez Burmistrza Radoszyc kwoty
wprowadzić zadanie inwestycyjne w postaci przebudowy drogi na tzw. "Sokołówce" .

Radna Dorota Duda zapytała czy w planach została uwzględniona realizacja chodnika
w miejscowości Modliszewice.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński odpowiedział, że na terenie
Gminy Końskie planowana jest przebudowa drogi powiatowej Nr 0432T Komica - Proćwin

Modliszewice, w tym budowa chodnika w miejscowości Modliszewice.

Radna Dorota Duda zwróciła się z prośbą, aby od momentu, w której zaczyna się

miejscowość ustawiony został znak - teren zabudowany.

Na tym dyskusję zakończono.

Komisja przyjęła do wiadomości plan robót drogowo-mostowych na rok 2021.

AdA.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich za 2020 rok,

Sprawozdanie finansowe ZOZ w Końskich omówiła Renata Łyczek - Starsza Księgowa

w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przed przystąpieniem do zaopiniowania projektu uchwały sprawdzono quorum .

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2020 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki , Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

powiatu za 2020 rok,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2020 rok.
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Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026,

Projekty uchwał przedstawiłaEdyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L ,

Projekt uchwały omówiła Edyta Drążkiewicz - Skarbnik Powiatu.

Pytań nie bylo. Dyskusji nie prowadzono.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021
L

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (3)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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e) zmiany nazwy II Liceum Ogólnokształcącegoim. Marii Skłodowskiej-Curiew Końskich,

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki
Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy II Liceum Ogólnokształcącego

im. Marii Skłodowskiej-Curiew Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

f) wyłączenia i likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia nr 1 w Końskich wchodzącej w skład

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

Projekt uchwały omówił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia i likwidacji Branżowej Szkoły

I stopnia nr 1 w Końskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1
w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

g) wyłączenia i likwidacji Technikum nr 2 im. gen. Antoniego Piwowarczyka w Końskich

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki
Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia i likwidacji Technikum li 2 im. gen.
Antoniego Piwowarczyka w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych li 2 w Końskich .

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

h) nadania imienia Rotmistrza Witolda Pileckiego Technikum li 1 w Końskich oraz Szkole
Policealnej li 1 w Końskich wchodzących w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych li 1
w Końskich,

Projekt uchwały omówił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Rotmistrza Witolda Pileckiego
Technikum nr 1 w Końskich oraz Szkole Policealnej nr 1 w Końskich wchodzących w skład

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich.

Wyniki głosowania

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ue/l wały.

i) nadania imienia gen. Antoniego Piwowarczyka Branżowej Szkole II stopnia w Końskich

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych li 2 w Końskich.

Projekt uchwały przedstawił Krzysztof Stachera - Naczelnik Wydziału Polityki
Społecznej, Oświaty i Zdrowia.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia gen. Antoniego Piwowarczyka
Branżowej Szkole II stopnia w Końskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:°
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Wyniki imienne:
ZA (9)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) prowadzenia zadania publicznego z zakresu promocji powiatów.

Projekt uchwały omówił Marian Wikiera- Naczelnik WydziałuPromocji i Kultury.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie prowadzenia zadania publicznego z zakresu
promocji powiatów.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (5)
Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Michał Cichocki, Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Lilla Brożyna

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Ad.S.
Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego za 2019-2020 rok
przedstawił Marian Wikiera- Naczelnik WydziałuPromocji i Kultury.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu
Koneckiego za 2019-2020 rok.

Ad.6.
Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w Domu Pomocy
Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

Protokół z kontroli w Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej przedstawił

Przewodniczący Zespołu Kontrolnego Grzegorz Jóźwik.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia protokołu.

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki poprosił o potwierdzenie quorum, a następnie

poddał pod głosowanie protokół wraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli.
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Glosowano w sprawie:
przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli w Domu Pomocy Społecznej "Etola"
w Rudzie Pilczyckiej.

Wyniki glosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : l , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (8)
Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala, Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Dorota Duda

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół wraz Z wnioskami z kontroli w Domu Pomocy
Społecznej "Etola" w Rudzie Pilczyckiej.

Ad.?
Sprawy różnych nie było.

Wobec wyczerpania porządku obrad PrzewodniczącyKomisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisji Rewizyjnej
~ ,

/.L--:'~ /?~
Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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